
Zápis  
z jednání kolegia rektora dne 16. 12. 2019  

Přítomni: Prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková,  Mgr. 
Mareček, prof. Medek, MgA. Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková   

1. Informace rektora:    
 Na úvod zasedání kolegia rektor předal jmenování trojici nových docentů: doc. Litterové, doc. 

Surému a doc. Vackovi. 
  Rektor poděkoval Hudební fakultě za přípravu a uspořádání Slavnostního křtu mistrovských 

hudebních nástrojů a technologií pořízených v rámci OPVVV z Evropských fondů pro regionální 
rozvoj. Akce byla všemi vystupujícími kvalifikovaně připravena a měla velmi dobrý ohlas v 
médiích (zpráva o ní byla zařazena do hlavního celostátního večerního zpravodajství ČT a již v 
průběhu dne o ní bylo referováno na ČT 24). Slavnosti se zúčastnila řada významných hostů z 
akademické i politické sféry. MŠMT bylo zastoupeno mimo jiné ředitelkou odboru vysokých škol, 
která akci hodnotila jako velmi úspěšnou. 

 Poděkoval HF za včasné vypracování vyjádření k dílčím nedostatkům, které od NAÚ obdržela HF 
pro dlouhý  magisterský akademicky program Kompozice a navazující magisterský program 
Kompozice. Vyjádření je již podepsáno a bude dnes datovou schránkou odesláno na NAÚ. 

 Na úvod minulého zasedání PV byl projednáván plán přípravy externí evaluace a byly také 
diskutovány možnosti programu návštěvy hodnotitelů, která proběhne na počátku března 
příštího roku.  Ing. Vondráčková upozornila, že vedle nabídky návštěvy divadelního představení 
by měla být také nabídnuta návštěva koncertu na HF, což rektor vítá a naprosto s tím souhlasí. 
Divadelnímu reviznímu týmu EQ-Arts bude nabídnuta návštěva představení Velký Gatsby a 
hudebnímu reviznímu týmu MusiQuE aktuální koncert na HF. 
Pror. Macková rozeslala mailový dopis, který od agentury MusiQuE obdržel na konci minulého 
týdne Doc. Fajnor. Agentura v něm potvrzuje oficiální přijetí materiálu zaslaného JAMU k externí 
evaluaci.  

 Rektor informoval, že mezi vánočními svátky bude na rektorátu osobně přítomen 30. 12. a jinak 
bude pro případ potřeby důležitého jednání k dispozici na mailu a telefonu. 
  

2. Informace kvestorky:  
 Úvodem informovala o nové organizační struktuře, na které pracuje s Martinem Prokešem a  

která byla projednána na PV. Nyní se připomínkuje směrnice k organizačnímu řádu, tak aby vešel 
platnost od nového roku. Obdobný postup úpravy organizační struktury a příslušných  vyhlášek je 
očekáván od fakult v průběhu 1. pololetí roku 2020. 

 Spisová služba stále postupuje a rozšiřuje na další součásti JAMU.  
 Nové Office 365 budou dle harmonogramu zaváděny do konce měsíce února – přesný 

harmonogram bude zaslán na fakulty.  
 Přechod na stravenkové karty Edenred proběhne během měsíce ledna a kartami bude možné 

platit od února 2020.  
 Upozornila na to, že je polovina prosince a je třeba zaúčtovat dotace do konce roku.  



 Nadnesla, že by ráda uspořádala schůzku s děkany fakult a tajemníky o počtu zaměstnanců JAMU 
v příštím roce. Byl určen termín 7. 1. 2020.  
 

3. HF – děkan Petráš:  
 Poděkoval všem za účast na slavnostním křtu, který se konal 6. prosince 2019 na hudební fakultě. 

Koncem minulého týdne bylo zasláno pro NAU panu rektorovi vyjádření HF k dílčím nedostatkům, 
které obdržela HF v zápise z jednání akreditační komise pro dlouhý  magisterský akademicky 
zaměřený studijní program Kompozice a navazující magisterský akademicky zaměřený studijní 
program Kompozice. 

 Informoval, že vánoční koncerty, na které pozval členy KR na minulé schůzi a které se uskuteční v 
úterý 17. 12. a středu 18. 12. 2019 v DNO, jsou zcela vyprodány.  
 

4. DF – Děkan Francán:  
 Velice úspěšně proběhla premiéra inscenace Mejerchold., v režiji pana Pitinského. Za poslední 

dobu nejzdařilejší představení Studia Marta.  
 Minulý týden v pondělí 9. prosince 2019 se konala autogramiáda knihy Břetislava Rychlíka.  
 Vysvětlit nejasnosti s projektem TAČR, který byl podáván v minulém týdnu. V tuto chvíli vše 

uvedeno do pořádku a projekt byl podán bez problému.  
 Předal žádosti k podání akreditace studijního programu Divadlo a výchova a jejich specializace 

k odeslání na NAÚ.  
  

5. Informace pror. Mackové:  
 Podala veškeré informace k externí evaluaci, která proběhne na JAMU během měsíce března 

2020.  
 Informovala o veškerých změnách v rámci Studijního oddělení na webových stránkách JAMU.  

 

6. Informace pror. Hlavici:  
 Hodnocení vědy dle Metodiky 17+ - všechny požadované dokumenty (zejména jednací řád 

Mezinárodního evaluačního panelu) byly dokončeny a přeloženy, do konce roku budou odeslány 
na MŠMT ke schválení; sebeevaluační zpráva průběžně vzniká.  

 Po dohodě s proděkany pro výzkum byla vypracována metodika hodnocení výsledků naší 
výzkumné činnosti (bodové ohodnocení jednotlivých výstupů s cílem motivovat ke zvyšování 
kvality i kvantity a podporovat naše prioritní oblasti – monografie, publikace v prestižních 
časopisech, externí granty, skripta, výsledky vysoce hodnocené v modulu 1 apod.). Podle 
schválené metodiky byly ohodnoceny výsledky výzkumu na JAMU za předcházející rok s cílem 
stanovit poměr dělení institucionální podpory (resp. její 1/5) takto: DF: 50,2, HF: 49,8. Zbývají 4/5 
budou děleny podle poměrů z předchozích 4 let. 
 

7. Informace pror. Medka:  



 6. 12. 2019 byl projednán Plán realizace SZ 2020 s ředitelkou odboru VŠ Mgr. Gondkovou.  
 Proběhlo zasedání  celoškolské komise FRVUČ.  
 IP – dílčí hodnotící zpráva – dnes připravena k odeslání, aktualizace koncepce vzdělávání bude na 

součásti doručena na email.  
 Skončil festival nové hudby SNHP 2019 a začíná se připravovat další ročník.   
 Byla podepsána smlouva s MU o účasti studentů ve výuce druhé univerzity.  

 
 
 

8. Informace pror. Spilky:  
 Pokračuje příprava směrnice pro aplikaci JVS, návrh směrnice bude zaslán členům KR do 10. 1. 

2020. Ve směrnici budou zohledněny některé požadavky fakult, zvláště v případě používání JVS 
v rámci Festivalu SETKÁVÁNÍ/ENCOUNTER nebo MSLJ. Konečná verze bude diskutována na 
zasedání rozšířeného KR 27. 1. 2020. 

 Informoval o dotazníku pro zahraniční studenty, u kterého je návratnost v rámci  JAMU zatím 
pouze 3%. KR apeluje na pedagogy, aby na základě osobních jednání vyzvali své zahraniční 
studenty k vyplnění dotazníku s cílem zvýšit počet respondentů za instituci.  

 Informoval o projektu Městský ekosystém (MEK), který je jedním z nástrojů vytváření strategie 
rozvoje města Brna do roku 2050. Více informací na https://brno2050.cz/archiv/mestsky-ekosystem/ 
 

9. Vnější vztahy – Mgr. Mareček: 
 Informoval o křtu a také o premiéře Mejerchold. ve studiu Marta.  
 

10. DnO – MgA. Petr:  
 Vznesl dotaz na výši mimořádných stipendií pro stážisty v DnO. Bylo odsouhlaseno vedením 

navýšení na 1.200,- Kč s platností od ledna 2020.  
 
Na závěr zasedání Kolegia rektor všem členů poděkoval za aktivní účast na jeho jednáních 
v průběhu roku 2019.  

 

Příští kolegium rektora se koná dne 13. 1. 2020 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 
 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková      verifikoval: prof. Oslzlý a členové   vedení JAMU 
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